
  

  

MILJÖ- OCH 

HÄLSOSKYDDSNÄMNDEN 

 
Utdrag ur protokoll, fört vid sammanträde 
2009-10-15, § 22 

 

 Tid: 15 oktober 2009 kl 17.00 – 18.40 

   

 Plats: Bolindersalen, Tekniska nämndhuset 

   

 Justerat: 15 oktober 2009 

  

 

 

Ulla Hamilton Åsa Romson 

  

 

Närvarande 

 
Ledamöter: 

 Ulla Hamilton (M) ordförande  

Åsa Romson (MP) vice ordförande  

Hugo Nordenfelt (M)  

Torbjörn Erbe (M) §§ 1-9, 11-38  

Daniel Valiollahi (M)  

Gustav Åkerblom (FP)  

Malte Sigemalm (S)  

Ulla Jöhnk (S)  

Godfrey Etyang (S)  

Stellan F Hamrin (V) §§ 1-8, 10-38  

 
Ersättare: 

 Helena Levy (M) tjänstgörande 

Nils Ingelström (M) tjänstgörande  

Harald Eriksson (M) tjänstgörande § 10  

Gustav Åkerblom (FP) tjänstgörande  

Gerd Sjöberg-Granlund (S) tjänstgörande   

Hassan Said Mahamed (S) tjänstgörande § 9 

Maria Östberg-Svanelind (S) 

Tina Kratz (V) §§ 1-8, 10-38 

  

Förhinder har anmälts av ledamöterna Lena Bring (M), Per Ola Bosson (M), Karin 

Karlsbro (FP) och Karin Wanngård (S) samt av ersättarna Aysin Hartzell (M), Björn 

Gülich (M), Christian Carlsson (KD), Fredrik Canerstam (S) och Charles Berkow (MP). 

 

Föredragande vid sammanträdet var direktör Gunnar Söderholm. Närvarande var också 

föredragande tjänstemän, miljöförvaltningens avdelningschefer och biträdande 

borgarrådssekreterare Tobias Holdstock. 

 
 § 22 



  

Plansamråd för Stockholmsarenan i stadsdelen Johanneshov 

Remiss från stadsbyggnadsnämnden 
Dnr 2008-005036-251 

 

Beslut 

Miljö- och hälsoskyddsnämnden beslutar enligt förvaltningens förslag: 

 

1 Miljö- och hälsoskyddsnämnden tillstyrker planförslaget. 

 

2 Det fortsatta planarbetet tar utgångspunkt i kvalitetsprogrammets reviderade 

 hållbarhetsvision. 

 

3 Nämnden förklarar beslutet omedelbart justerat. 

 

Ärendets handling   

Miljöförvaltningens tjänsteutlåtande i rubricerat ärende från den 29 september 2009. 

 

Nämndens behandling av ärendet  
 

Framlagda förslag till beslut  

Nämnden ställer sig bakom förvaltningens förslag till beslut. 

 

Särskilt uttalande 

Särskilt uttalande lämnas av vice ordföranden Åsa Romson (MP) enligt följande: 

 

Platsen vid Globen är troligen den bästa ur kollektivtrafiksynpunkt för en arena av 

detta slag. Viktigt att som förvaltningen betona att kompensationsåtgärder för 

borttagandet av Sandstuparken bör vidtas och att kvalitativa och kvantitativa 

förstärkningar av stråket Årstaskogen – Nackareservatet är lämpliga. Dessa kan 

uppskattas både av närboende för rekreation och lek och stärka den biologiska 

spridningskorridoren. 

 

Med en så stor satsning på en arena som detta projekt är borde det vara självklart 

att alla Stockholms fotbollslag med behov av den planstandard som blir här får 

tillgång till arenan på rimliga villkor. Miljöpartiet anser därför att Djurgården bör 

inbjudas att vara med i planeringen. Att det reses krav på liknande anläggningar i 

området kring Olympiastadion är orimligt. 

 

 

Särskilt uttalande lämnas av ledamoten Stellan F Hamrin (V) enligt följande: 

 

Det är bra att arena krympts i förhållande till de ursprungliga planerna. Samtidigt är 

den till sin utformning stor och svulstig vilket inte lämpar sig i en relativt tät 

stadsmiljö. Det fortsatta arbetet bör belysa projektet ur ett större perspektiv där 

bättre hänsyn tas till omgivande bostadsområden samt planerna på kommande 

stadsutveckling. Arkitekturen bör eftersträva mer luftighet. Vänsterpartiet vill även 

lyfta fram möjligheten att bättre utnyttja platsen genom att däcka över Nynäsvägen.  

 

 

 

 



  

 
 

    Vid protokollet 

    Maria Stigle 

 

 

 

Rätt utdraget intygar: 
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